
Protokół Nr 66/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 21 czerwca 2022 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu).  
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, 
rozpoczęło się o godz. 15.18. 
 
Członkowie Komisji obradowali według następującego porządku obrad (w załączeniu 
do protokołu): 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok szkolny 2022/2023 (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 
2) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 3  

im. Bolesława Chrobrego w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt uchwały  
w załączeniu): 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2022 r. (projekt uchwały w załączeniu): 

 
W dyskusji nad projektem uchwały radny M. Czeremcha nawiązując do zmniejszenia 
wydatków w dziale dróg zapytał, czy jest to zasadne. Odpowiadając na pytanie 
radnego Skarbnik Miasta – S. Kijak wyjaśnił, że środki zgromadzone w tym dziale są 
duże, pochodzą one z nadwyżki budżetowej, ale żadne z zapisanych tam zadań na 
tym nie ucierpi. Radny M. Czeremcha zapytał również o kwotę 10 tys. zł, która jest 
przesuwana na wydatki związane z ochroną zdrowia. Naczelnik Wydziału Edukacji  
i Spraw Społecznych – J. Malinowski wyjaśnił, że te 10 tys. zł przeznaczone będzie 
na badania usg dzieci, całość przedsięwzięcia jest finansowana przez Fundację 
Ronalda Mc’Donalda. Radny M. Czeremcha stwierdził, że często mówi się o epidemii 
otyłości, o tym, że polskie dzieci tyją najszybciej w Europie – radny zapytał, jakie 
działania w tej kwestii są podejmowane przez Gminę Ostrowiec. Wyjaśnień udzielił 
Naczelnik J. Malinowski informując, że to zadanie jest realizowane we współpracy  
z SGGW – jest to program skierowany do dzieci. W piątki i w soboty są zajęcia 
sportowe organizowane przez MOSiR. Ale z drugiej strony jest duża absencja dzieci 
na zajęciach w wychowania fizycznego, sporo z nich ma wystawiane przez rodziców 
zwolnienia. Poza tym gmina finansuje naukę pływania w klasach II i III. Radny  
M. Czeremcha stwierdził, że rzeczywiście, oferta gminy jest bogata, pozostaje więc 
kwestia zachęcenia dzieci do skorzystania z tych zajęć, zwłaszcza tych mało 
aktywnych. Wypowiedź Naczelnika J. Malinowskiego uzupełnił Wiceprezydent Miasta 
– D. Smoliński informując, że w ramach współpracy z SGGW w PSP Nr 4 
organizowane są prelekcje na temat diety i zdrowego odżywiania, poziom tych zajęć 
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jest przystosowany do wieku dzieci. Są plany, aby tego typu prelekcje odbywały się  
w pozostałych szkołach podstawowych. Naczelnik J. Malinowski dodał, że gmina 
będzie organizować dodatkowe zajęcia piłkarskie dla dzieci, a rozważane są 
bezpłatne zajęcia lekkoatletyczne.  
Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec zapytał, jaką stratą zamknęła poprzedni 
rok Agencja Rozwoju Lokalnego. Skarbnik Miasta – S. Kijak poinformował, że 
odpowiedź będzie udzielona jutro.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Skarbnik S. Kijak zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały – w załączniku nr 1, na 
stronie 1, w kolumnie „Plan 2022”, wiersz  1.2.1 – należy wykreślić „3.600.000,00”  
i wpisać „5.500.000,00”.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 
5) udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu: 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 
6) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski za 2021 r. (projekt 

uchwały w załączeniu): 
 

Członkowie Komisji w głosowaniu: 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 
7) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

za 2021 r. (projekt uchwały w załączeniu). 

 
Członkowie Komisji w głosowaniu: 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 

Ad II/Sprawy różne: 
 
1) informacja o wykonaniu planów finansowych środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 za 2021 rok, gromadzonych na wyodrębnionych 
rachunkach (w załączeniu do protokołu): 

 
Radny J. Wrona zapytał, czy gmina może się ubiegać o rekompensatę – skoro jest 
wyodrębniony rachunek? 
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Skarbnik S. Kijak wyjaśnił, że nie, tutaj chodzi o możliwość szybkiego sprawdzenia 
tego rachunku. Jest to zadanie zlecone, gmina tworzy w tym zakresie plan finansowy 
i przedstawia sprawozdanie. 
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 15.36. 
 
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu RM - Włodzimierz Stec 

 
Protokołowała: Marta Kamińska 
 

 

 


